



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL TAS-HEELAT JORDAN SPECIALIZED FINANCING Date: 01-03-2026 12:50:41 PM Subject: Ordinary General Assembly Meeting date</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات الأردنية للتمويل المتخصص التاريخ: 01-03-2026 12:50:41 PM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>We would like to inform you that the Board of Directors of AL TAS-HEELAT Jordan Specialized Financing Company decided in 01/3/2026 to invite shareholders to attend the annual ordinary general assembly meeting of the company at exactly 11:00 a.m. on Monday, 27/4/2026, through visual and electronic communication applications, A copy of the invitation and the annual report will be sent to you once ready. This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>أرجو اعلامكم بأن مجلس ادارة شركة التسهيلات للتمويل المتخصص قد قرر بتاريخ 01/3/2026 دعوة المساهمين لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي السنوي للشركة المنوي عقده في تمام الساعة الحادية عشرة من صباح يوم الاثنين الموافق 2026/4/27 من خلال وسائل الاتصال المرئي والالكتروني ، هذا وسيتم تزويدكم بنسخة عن الدعوة والتقرير السنوي حال الانتهاء من اعدادهما . ويخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>
<p>01-03-2026</p>	<p>01-03-2026</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled abualrob</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled abualrob</p>